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Håll Stockholms utomhusbad öppna

Stockholms utomhusbad har i sommar varit öppna trots att vi har haft en pågående pandemi, 
enligt de rapporter vi har fått så har det fungerat mycket bra. Just nu så upplever Stockholm 
en värmebölja som vi inte vet när den slutar, trängseln är stor på badstränder, bryggor och 
runt alla de platser där stockholmarna kan svalka sig från värmen. Tyvärr har värmen också 
lett till att flera badplatser runt om i Stockholm har fått stänga pga. algblomning och 
försämringar i vattenkvalitén. 

Vi ser det som mycket negativt och olämpligt att den blå-gröna majoriteten i måndags stängde 
stadens kostnadsfria utomhusbad. Vi anser att staden bör hålla utomhusbaden öppna fram till 
sista september, för att på så vis undvika att ännu fler personer tar sig till stränder och klippor 
där avstånd och hygien är svårare att hålla än på våra utomhusbad. Att stänga baden kan leda 
till att vi indirekt bidrar till att öka smittspridningen något som skulle vara mycket olyckligt. 
Majoriteten bör därför stötta idrottsförvaltningen så att de ges resurser att hålla öppet 
september ut.  

Stockholm den 18 augusti 2020

Clara Lindblom(V)


